
Vedrørende lov om begrænsning af dobbeltuddannelse. 

 

Jeg er uddannet sygeplejerske, har to års erhverserfaring og vil læse medicin til sommer. Jeg 
har brugt alverdens tid på at opkvalificere mig ved siden af mit arbejde. Jeg er på nuværende 
tidspunkt ved at supplere fag på VUC. Jeg er blevet vejledt af studievejledere til at 
opkvalificere mig på den måde som jeg gør. 

 

Håber inderligt, at I forstår, at dette ikke handler om en generation forkælede unge 
mennesker. Det handler om ambitioner og hvis I vil spare de penge på uddannelse, så lad os 
da selv betale for vores uddannelse nummer to. 
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